
Palautekyselyn avoimet vastaukset 2013 

 

Aikuisten vastaukset 

- Viikko-ohjelma aikaisemmin esille nettiin 

- Parasta on ollut innostava toiminta 

- Ohjelma voisi tulla aiemmin blogille 

- Harjoitusohjelma blogille aikaisemmin 

- Parasta ollut yhdessä tekeminen (talkoot) 

- Parasta ollut valmennus 

- Harjoitukset voisivat joskus alkaa aikaisemmin, ettei koulupäivinä menisi liian myöhään 

 

Juniorien vastaukset 

- Parasta ollut hyppääminen 

- Enemmän leirejä 

- Parasta ollut leirit 

- Parasta ollut hyppääminen 

- Parasta ollut leirit 

- Parasta ollut valmentajat 

- Parasta ollut hyppääminen ja harjoitukset 

 

Palautekyselyn avoimet vastaukset 2014 

(Juniorien palautteet menevät suoraan valmentajille) 

Aikuisten vastaukset 

- Kausimaksu voisi olla kalliimpikin, vastinetta rahalle on runsaasti 

- Blogille tiedot harjoituksista aiemmin 

- Toiminta on ollut valmennuksen osalta ammattitaitoista ja monipuolista, liikunnan osalta lapsille. 

Me-henki ja toiminta positiivista kokonaisuudessaan. Kiitos. 

- Seuraavan viikon harjoituksien ajankohdan tietäisi mielellään hieman aikaisemmin kuin su-ilta tai 

ma-aamu. 

 

Palautekyselyn avoimet vastaukset 2015 

(Juniorien palautteet menevät suoraan valmentajille) 

Aikuisten vastaukset 

- Mukava porukka, asiantuntevaa valmennusta, aktiivista seuratoimintaa. 

- Kausimaksut edelleen edullisia moniin muihin harrastuksiin verrattuna. Toiminta meillä todella 

laadukasta 

 

 



Palautekyselyn avoimet vastaukset 2016 

(Juniorien palautteet menevät suoraan valmentajille) 

Aikuisten vastaukset 

- Porukassa on hyvä henki ja tekemisen meininki 

Palautekyselyn avoimet vastaukset 2017 

Viikon harjoitusaikataulut saisi tulla aikaisemmin tietoon, eikä vasta maanantaina tai sunnuntaina. 

Valmentajat ovat olleet huippuja! Erityisesti Heli!!! 

 

Klo 17 harjoitusten alkamisaika on haastava (liian aikaisin) 

Lähes aina myöhässä, pahoittelut 

 

 

 

 

 


